

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange</p> <p>Company's Name: THE JORDAN CEMENT FACTORIES</p> <p>Date: 22-12-2025 02:50:59 PM</p> <p>Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الوراق المالية السادة بورصة عمان</p> <p>اسم الشركة: مصانع الاسمنت الأردنية</p> <p>التاريخ: PM 02:50:59 2025-12-22</p> <p>الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>The Board of Directors of THE JORDAN CEMENT FACTORIES cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 06-01-2026 at <a href="https://smartagm.ae">https://smartagm.ae</a> to discuss the following matters:</p>	<p>يسرك مجلس ادارة مصانع الاسمنت الأردنية دعوتك لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي المنوي عقده بتاريخ 06-01-2026 الساعة 12:00 في <a href="https://smartagm.ae">https://smartagm.ae</a> وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2025</p>	<p>ابراء ذمة اعضاء مجلس الادارة من المسؤلية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 31-12-2025</p>
<p>Electing the members of the Board of Directors</p>	<p>انتخاب اعضاء مجلس الادارة.</p>
<p>Any other matter which was stipulated by the Board of Directors on the meeting's agenda (Should be specified :-)</p>	<p>أي موضوع آخر أدرجه مجلس الادارة في جدول أعمال الشركة (يجب تحديدها:-)</p>
<p>1. Ratification of the transfer of ownership of 50.275% of the Company's issued share capital, resulting from the sale by Financière Lafarge S.A.S., and acknowledgment of its legal effect in the Company's statutory records, including: o Proper disclosure before the Companies Controller and the Securities Commission; and o Approval of the updated shareholders' register in accordance with applicable laws and regulations.</p> <p>2. Acceptance of the resignation of Mr. Samaan Kamel Yaqoub Samaan from his membership on the Board of Directors, and the appointment/election of a successor.</p> <p>3. Ratification of the appointment of His Excellency Mr. Yousuf Al-Shamali as Chief Executive Officer, effective 24 December 2025, and approval to grant him the necessary executive authorities pursuant to: o The employment agreement; o The Company's Articles of Association; and o The applicable corporate governance framework.</p> <p>4. Approval to grant the Board of Directors full authority to restructure the Company's executive and organizational framework, as deemed appropriate, including but not limited to:</p> <p>o Establishment or abolition of senior management</p>	<p>1. المصادقة على عملية نقل ملكية ما نسبته 50.275% من رأس مال الشركة المصدر، والناتجة عن عملية البيع من قبل شركة لافارج فيانسيير اس اي اس (Financière Lafarge S.A.S) إلى شركتي ONDARO Co. Ltd حيث اصبحت تملك 6,814,075 سهم ويمثل 11.273% من رأس مال الشركة و(XENORIA Co. Ltd (23,573,339 الشركة وتبين أثر ذلك في سجلات الشركة، والافصاح عن ذلك اصوليا أمام دائرة مراقبة الشركات وهيئة الوراق المالية، واعتماد تحديث سجل المساهمين وفقا للأصول القانونية.</p> <p>2. قبول استقالة السيد سمعان كامل يعقوب سمعان من عضوية مجلس الادارة وانتخاب عضو مجلس ادارة خلفائه.</p> <p>3. المصادقة على تعيين معالي السيد يوسف الشمالي رئيس تنفيذية للشركة اعتباراً من تاريخ 24/12/2025، وإقرار منحة الصالحيات التنفيذية الالزامية وفقاً للعقد التعيين وأحكام النظام الأساسي وتعليمات الحكومة المعتمدة.</p> <p>4. الموافقة على منح مجلس إدارة الشركة الصالحيات الكاملة في إعادة هيكلة الإدارة التنفيذية والتنظيمية للشركة حسبما تراه مناسبة، بما في ذلك:</p>

positions; and o Amendment of executive authorities and responsibilities.	• استحداث أو إلغاء مناصب إدارية عليا. • تعديل الصلاحيات والمهام.
Other:	آخر:
any other businesses	آية امور اخرى
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Zaid Al-Fayez	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Zaid Al-Fayez